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llf/Mieszkaficy osiedla Poludnie i Michelin prosz4, by Miasto Woclawek od przyszlego roku
zagospodarowalo i urz4dzilo k4pielisko miejskie nad jeziorem Luba. Ten akwen jest barozo
populamy w6r6d naszych mieszkancow i czas najwy2szy by z tego jeziora moina bvlc
korzystad w spos6b cywilizacyjny i bezpieczny dla ludzi i Srodowiska. Popuedni prezydent
uznal, ze mozna tam urzqdzid k4pielisko miejskie, ale nie podjEl2adnych formalnych dzialan
w tym zakresie.

2l W tym roku przypada 40 rocznica mqczenskiej Smierci bl. ks. Jerzego Popieluszki. Teren
na wloclawskiej zaporze jest miejscem szczeg6lnym, odwiedzanym przez liczne delegacje nie
tylko z naszego kraju. Dlatego proszQ o jego uporzEdkowanie, oraz odSwiezenie lawek na
doj6ciu doWzyLa Pomnika ks. Jerzego.

3/ Mieszkaricy osiedla Zazamcza proszE o zainstalowanie wiaty na przvstanku MPK w
poblizu dworca PKP na ulicy Promiennej. Po drugiej stonie tej ulicy taka wiata jest
usytuowana, a od strony tor6w kolejowych jej brakuje.

4/ Mieszkancy Michelina prosz4 o skierowanie autobus6w MPK na oddanq niedawno
(25.07.2024)tuogq altematywnq na to osiedle od ulicy Wiejskiej. M6glby to byi kurs iinii nr
7

5/ Uzytkownicy Scie2ek rowerowych narzekajq na porastaj4ce chwasty i zalegajqce igliwie na
tych jezdniach na le6nym odcinku Jana Pawla II, ul. Kruszynskiej i Alei lft6lowej Jadwigi,
oraz Alei Chopina w rejonie Cmentarza Komunalnego. Proszq o usuniqcie tych
niedogodno5ci w celu udroznienia Sciezek.
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